

Privacy Notice

隐私声明

根据欧盟《通用数据保护条例》要求，中国签证申请服务中心（华沙）（以下简称“我们”）受理申请人的中国签证申请时，会采集、存储申请人的个人信息。现将相关事项告知如下，

In accordance with the provisions and requirements of European Union's *General Data Protection Regulation*, Chinese Visa Application Service Center in Warsaw (hereinafter referred to as "we") will collect and store applicants' personal information while processing applicants' Chinese visa application. We hereby inform all applicants that,

1. In order to process applicants' Chinese visa application, we will collect and process applicants' personal information under the authorization of the applicants.

为了处理申请人的中国签证申请，我们在申请人的授权之下收集和存储申请人的个人信息。

2. We collect and process the applicants' personal information only for the purpose of processing the applicants' Chinese visa application.

我们收集和存储申请人的个人信息仅用于处理申请人的中国签证申请。

3. When we collect, transmit and store personal information, we will strictly comply with relevant laws and regulations.

我们将会严格依照相关法律法规进行个人信息的采集，传输和存储。

4. Personal information provided by the applicant will be transferred to and stored at Embassy of the Peoples' Republic of China in Poland and server located in Beijing, China . Except for competent authorities relating to review and issue Chinese visa, we ensure we will not disclose personal information to other parties.

申请人提供的个人信息将会转交至和储存在中国驻波兰大使馆和位于中国北京的服务器。我们承诺我们不会向中国签证核发之外的机构透露申请人的个人信息。

I hereby acknowledge that I have completely read, fully understood and agreed to the above terms of this document.

本人在此确认本人已充分阅读并完全理解和同意上述条款。

Applicant's signature:

Date:

申请人签名：

日期：

Signature:
(Another person on the applicant's behalf)

Date:

代理人签名：

日期：